

WWW.MTBSYDFYN.DK



SINGLETRACKER

Singletracker app'en giver dig mulighed for at:

- Finde de lokale mtb-spor
- Betale og få billet til betalingsspor
- Se hvor du befinder dig på sporet
- Få real-time overrigt over hvem der er på sporet
-og meget mere

GRATIS DOWNLOAD



NB:

- Ride responsibly – look after yourself and one another.
- Use of the MTB trail is at your own risk.
- Be sure to have your helmet, mobile phone (+112 app) and medical card with you.
- Please show respect for the wildlife and for other people.
- Stick to the marked MTB trail.
- Find out about access and any fees before you set off.



ACHTUNG

- Fahren Sie verantwortungsbewusst – achten Sie auf sich und andere.
- Die Benutzung von MTB-Trails erfolgt auf eigene Verantwortung.
- Helm, Telefon (+112 App) und Krankenversicherungskarte nicht vergessen.
- Nehmen Sie Rücksicht auf die Natur und die Menschen.
- Halten Sie sich an die markierten MTB-Trails.
- Informieren Sie sich im Voraus über Zugang und evtl. Bezahlung.



CYKELHANDLERE BIKE SHOPS // FAHRRADLÄDEN

Design Cykler
Brogade 31
5700 Svendborg
Tlf: 62 22 27 37

Fri BikeShop Svendborg
Tved Kirkevej 5A og Viebæltet 1,
5700 Svendborg
Tlf: 20 91 27 67

Fri BikeShop Faaborg
www.fribikeshop.dk/
cykler-faaborg
Lagonis Minde 8, 5600 Faaborg
Tlf: 62610660

Onbike
Vestergade 105
5700 Svendborg
Tlf: 61 60 64 33

Werners Cykelri
Gammel Skårupvænge 11,
5700 Svendborg
Tlf: 26 73 91 90

FINANSIERET MED MIDLER FRA
THIS LEAFLET IS FUNDED BY // DER FOLDER WURDE FINANZIERT MIT MITTELN

Den Europæiske Fond for Regionaludvikling
The European Regional Development Fund
des Europäischen Fonds für Regionale Entwicklung



Interreg
Deutschland - Danmark



**NATUR
TURISME** vs
**NORDEA
FONDEN**



MOUNTAINBIKING PÅ SYDFYN OG ØERNE

OPLEV NOGET AF DET BEDSTE
MOUNTAINBIKING DANMARK KAN TILBYDE



MOUNTAIN BIKING IN SOUTHERN
FUNEN AND ON THE ISLANDS
– DISCOVER SOME OF THE VERY
BEST MOUNTAIN BIKING DENMARK
HAS TO OFFER



MOUNTAINBIKING IN SÜDFÜNEN UND
AUF DEN UMLIEGENDEN INSELN
– MIT DAS BESTE, WAS DÄNEMARK
IN SACHEN MOUNTAINBIKING ZU
BIETEN HAT

TEGNESTUEN 1

MOUNTAINBIKING PÅ SYDFYN OG ØERNE



Svanninge Bakker

MTB-sporet i Svanninge Bakker er en klassiker på Sydbyn og det første officielle spor i området. Ruten på 6,3 km snor sig gennem det spektakulære terræn og tilbyder mange højdemeter og smuk natur. Sporet er afmærket med orange trekanter i højre side og har sværhedsgraden middel. Start: Odensevej, Faaborg (GPS: 55.1274, 10.2561). Gratis. Se mere på: www.udinaturen.dk.

Pipstorn Skov - Faaborg

Et lille lækkert spor på knap 4 km tæt på Faaborg by, bygget af lokale kræfter i den kuperede Pipstorn Skov. Sporet starter ved den gamle jernbane midt i skoven og er af sværhedsgraden let (blå). Sværere sløjfer kan tilvælges. Parkering: for enden af Lucienhøj, Faaborg (GPS: 55.0878, 10.2879). Benyttelse af sporet kræver en mindre betaling. Se mere om priser og betaling på www.fmk.dk/pipstorn

Skovhuggeren – Egebjerg Bakker

Kåret til et af Danmarks bedste mtb-spor i Politiken i 2016. En mountainbikeoplevelse udover det sædvanlige, hvor der er kræset for detaljerne. Samlet 15 km fordelt på middelsvært spor (rød) og let flow spor (blå). Sporet udvikles og forlænges løbende. Start: Alpevej, Stenstrup. (gps: 55.0974, 10.5128). Betalingsspor - "non-profit", drevet af frivillige. Se mere om priser og betaling på: www.skovhuggeren.com og Singletracker app'en.

Dådysporet – Valdemars Slot

Et spor af den gamle skole – på den fede måde. 5 km rå singletracks hvor teknikken udfordres og med 130 hml. Flere steder er der brede spor hvor sømmet kan trykkes i bund. Oven i det hele får du en storslået udsigt over Øhavet. 3 km transportstykke til og fra parkeringen ved Valdemars slot. Start: Slotsallen, Svendborg (GPS: 55.0234, 10.6545). Betalingsspor. Se mere om priser og betaling på: www.valdemarsslot.dk.

Svendborg Mountainbikespor

Førsteklasses mtb-spor i Svendborg by hvor "fun-faktoren" er i højsædet. Kun et stenkast fra strand og midtby. Sporet tilbyder et rødt loop på godt 4 km for den øvede – med masser af tekniske udfordringer – samt et let blåt loop på 4,5 km med masser af flow. Start: Hallindskovvej, Svendborg (GPS: 55.0642, 10.6506). Gratis. Se mere på: www.svendborgmtb.dk.

MOUNTAIN BIKING IN SOUTHERN FUNEN AND ON THE ISLANDS



Svanninge Bakker

The MTB trail in Svanninge Bakker (hills) is a classic, and the first official trail in southern Funen. The 6.3-km route winds through the spectacular terrain and offers many vertical metres and stunning scenery. The trail is marked by orange triangles on the right-hand side, and has an average level of difficulty.

Start: Odensevej, Faaborg (GPS: 55.1274, 10.2561). Free. Further information www.udinaturen.dk.

Pipstorn Skov – Faaborg

A wonderful little trail of just under 4 km, close to the town of Faaborg, created by local enthusiasts in the hilly Pipstorn Skov (woods). The trail starts at the old railway in the middle of the woods, and the level of difficulty is easy (blue). More difficult loops can be added. Parking: at the end of Lucienhøj, Faaborg (GPS: 55.0878, 10.2879). Use of trail is subject to payment of a fee. For more information on rates and payment, visit: www.fmk.dk/pipstorn

Skovhuggeren – Egebjerg Bakker

Nominated as one of Denmark's best MTB trails by the Danish broadsheet Politiken in 2016. An out-of-the-ordinary mountain biking experience, where no attention to detail has been spared. A total of 15 km spread over a trail of medium difficulty (red) and an easy flow trail (blue). The trail

is continuously being developed and extended. Start: Alpevej, Stenstrup. (GPS: 55.0974, 10.5128). Use of the trail is subject to payment of a fee. The trail is run by volunteers and is "non-profit". For more information on rates/payment, etc., visit: www.skovhuggeren.com and the Singletracker app.

Dådysporet – Valdemar's Castle

An old-school trail – but no less cool for it. 5 km of crude single tracks with 130 vertical metres to challenge your technique! The trail is wide in several places, allowing you to ride at full speed. On top of it all, you enjoy magnificent views of the archipelago. A 3-km ride to and from the car park at Valdemar's Castle. Start: Slotsallen, Svendborg (GPS: 55.0234, 10.6545). Use of trail is subject to payment of a fee. For more information on rates/payment, etc., visit: www.valdemarsslot.dk.

Svendborg Mountain Bike Trail

First class MTB trail in Svendborg where the "fun factor" is foremost. A mere stone's throw from the beach and the town centre. The trail offers a red loop of 4+ km for experienced bikers – with lots of technical challenges – and a easier blue loop of 4.5 km offering plenty of flow. Start: Hallindskovvej, Svendborg (GPS: 55.0642, 10.6506). Free. www.svendborgmtb.dk.



Svanninge Bakker



Pipstorn



Egebjerg Bakker



Valdemars Slot



Svendborg

MOUNTAINBIKING IN SÜDFÜNEN UND AUF DEN UMLIEGENDEN INSELN



Svanninge Bakker

Der MTB-Trail in den Hügeln Svanninge Bakker ist ein Klassiker und der erste seiner Art in Südfünen. Der 6,3 km lange Trail windet sich durch spektakuläres Gelände und bietet viele Höhenmeter und schöne Natur. Er ist rechts mit orange-farbenen Dreiecken markiert und von mittlerem Schwierigkeitsgrad. Start: Odensevej, Faaborg (GPS: 55.1274, 10.2561). Kostenlos. Weitere Infos: www.udinaturen.dk.

Pipstorn Skov – Faaborg

Ein toller, knapp 4 km langer Trail unweit von Faaborg, angelegt von Ehrenamtlichen im hügeligen Wald Pipstorn Skov. Er beginnt an der alten Eisenbahn mitten im Wald und ist von niedrigem Schwierigkeitsgrad (blau). Schwierigere Schleifen können integriert werden. Parkmöglichkeit: Am Ende der Straße Lucienhøj, Faaborg (GPS: 55.0878, 10.2879). Gebührenpflichtig. Infos über Preise und Bezahlung unter www.fmk.dk/pipstorn

Skovhuggeren – Egebjerg Bakker

2016 von der Zeitung Politiken zu einem der besten MTB-Trails Dänemarks gekürt. Ein ganz besonderes Mountainbike-Erlebnis mit durchdachten Details. Insgesamt 15 km verteilt auf mittelschwere (rot) und leichte (blau) Pfade. Der

Trail wird laufend verbessert und verlängert. Start: Alpevej, Stenstrup. (GPS: 55.0974, 10.5128). Gebührenpflichtig, „Non-profit“, vom Freiwilligen getrieben. Infos über Preise und Bezahlung unter www.skovhuggeren.com und in der Singletracker App.

Dådysporet – Valdemars Schloss

Ein Trail der alten Schule – im positiven Sinne. 5 km langer, rauer Singletrail mit 130 Höhenmetern, der gute Technik erfordert! An mehreren Stellen gibt es breite Abschnitte, wo man richtig Gummi geben kann. Herrliche Aussicht auf das Inselmeer. 3 km Anfahrtstrecke vom und zum Parkplatz am Valdemars Schloss. Start: Slotsallen, Svendborg (GPS: 55.0234, 10.6545). Gebührenpflichtig. Infos über Preise und Bezahlung unter www.valdemarsslot.dk.

Svendborg Mountainbike-Trail

Erstklassiger MTB-Trail in Svendborg mit hohem Fun-Faktor. Nur einen Steinwurf vom Strand und der Innenstadt entfernt. Der Trail umfasst eine rote 4-km-Schleife für Fortgeschrittene mit hohem technischem Anspruch sowie eine blaue 4,5-km-Schleife mit jeder Menge Flow. Start: Hallindskovvej, Svendborg (GPS: 55.0642, 10.6506). Kostenlos. Weitere Infos unter: www.svendborgmtb.dk.